
Evra Białaszewska-Szmalec
radnaMiasta pruszków

Pruszków dnia 3.0l .20 1 9r.

Interpelacja- brak wywozu śmieci pr"rlz\Mo

Szarrowny Panie Prezydencie

Jednyn z wielu problemów na§zego miastajest działalnor§ć I\IZO.
Od wielu łgodni obserwuję wywozy odpadów stałych z posesji
w ńźnych częściach miasta . Odbiory robione są często nie terrrrinowo.
Miało to miejsce gz.dr§więtami ,gdzie nie dokonano odbiorów .

W wielu miejscach góry śmiecialegĘ pv.ezblisko trzy tygodnie
co spowodowało iż pojerrniki nie byty w stanie pomieścić owych
odpadów .Jak jM przyjechało lvlZOpo rśmieci to pracorłmicy zabierali
tylko te, które zrrrieściły sĘ w pojemnikach resztę pozostawiająp
na ulicy. Pracownicy \tlzomają obo-łviąek posprątania i zabrania
nawet tych worków,które ą wapojemnikiem, a tego nie robią.
W załączeniu przedstawiam Panu kilka zdj *, ttóre dokwrrenfują problem.
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Zwyazami szacunku
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